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Abstract (en)
[origin: FR2819109A1] The invention concerns an antenna (1) for radiocommunication apparatus, comprising two electrically connected (4)
radiating conductive planes (2, 5), a slot (3) in at least one of the planes, a powering connection (6) arranged on one of the planes and a short-
circuit connection (7) connected to an earth connection (8), arranged in the same conductive plane as the powering connection. The invention also
concerns a radiocommunication apparatus wherein is provided said inventive antenna. The invention further concerns a method for making such
an antenna, comprising in particular a step which consists in cutting out a slot in a metal sheet and a step which consists folding the metal sheet by
superimposing the two parts of said sheet.

Abstract (fr)
L'invention concerne une antenne (1) d'appareil de radiocommunication, comprenant deux plans conducteurs rayonnants (2, 5) reliés électriquement
(4) , une fente (3) dans au moins un des plans, une liaison d'alimentation (6) disposée sur un des plans et une liaison de court-circuit (7) relié à une
masse (8), disposée sur le même plan conducteur que la liaison d'alimentation. L'invention concerne également un appareil de radiocommunication
dans lequel est placée une antenne selon l'invention. L'invention concerne également un procédé de fabrication d'une telle antenne, comprenant
notamment une étape de découpe d'une fente dans un feuillet métallique et une étape de pliage du feuillet métallique en superposant deux parties
de ce feuillet. <IMAGE>
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